
                                       Protokół z  XI Sesji Rady Gminy Celestynów

                                              odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -               wg  załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Mirosław  Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 15 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne 
do podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a)  umorzenia wydatków nie zakwalifikowanych do rozliczenia umowy nr DZUG/57/2010 
         z dnia 12 kwietnia 2010 r.
    b) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

         3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych.
         5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.
         6. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         7. Sprawy różne.
         8. Zamknięcie obrad.

     Radny Łukasz Winiarski  wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.02-14-223/10  pt.  ,,Nauka  i  zabawa  drogą  do 
sukcesu.” Projekt został zaopiniowany przez Komisję Oświaty.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.2. ppkt 1
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  projektu  uchwały  w  sprawie  umorzenia  wydatków  nie 
zakwalifikowanych do rozliczenia umowy nr DZUG/57/2010  z dnia 12 kwietnia 2010 r.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała,  że Regucki Klub Sportowy „Bór” dnia 25.07.2011 r. 
wystąpił  z  wnioskiem  o  umorzenie  należności  w  wysokości  8 634,55  zł   wraz  z   odsetkami 
ustawowymi  z  tytułu  nie  rozliczenia  dotacji  zgodnie  z  zawartą  umową  nr  DZUG/57/2010.  W 
uzasadnieniu  wskazał,  że  kwota  dotacji  została   rozdysponowana przed podpisaniem umowy z 
powodu  regulacji zaległych zobowiązań finansowych , które były warunkiem przystąpienia klubu 
do  rozgrywek  o  mistrzostwo  klasy  „A”  w  sezonie  2009/2010  w  strukturach  MOZPN.  Po 
zapoznaniu się z dokumentacją i sprawozdaniem oraz przedłożonymi wyjaśnieniami Reguckiego 
Klubu Sportowego ustalono, że wnioskodawca działał  w dobrej wierze i  wydatkował  środki na 
zadanie społeczne użyteczne. Z uwagi na powyższe wniosek jest zasadny.

   Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja 



zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie umorzenia wydatków nie zakwalifikowanych do rozliczenia umowy nr DZUG/
57/2010  z dnia 12 kwietnia 2010 r.

Uchwała została podjęta 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt.2, ppkt 2
Rozpatrzenie oraz podjęcie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej 
na 2011 rok Gminy Celestynów.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 
25.000,00 zł w dziale 758 – Różne rozliczenia, w  związku ze zwiększonymi dochodami z tytułu 
odsetek (kwota 11.005,00 zł) oraz z otrzymaniem zwrotu części wydatków w ramach funduszu 
sołeckiego w 2010 roku (kwota 13.995,00 zł). Zwiększa się dochody budżetu na 2011 rok o kwotę 
43.785,00 zł w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w  związku z przyznaną 
dotacją  na  zadanie  pn.  „Usunięcie  wyrobów  zawierających  azbest  z  terytorium  Gminy 
Celestynów”. W dziale 010 – zwiększa się wydatki bieżące na opracowanie dokumentu „Analiza 
technologiczno-ekonomiczna  budowy oczyszczalni  ścieków  dla  Gminy  Celestynów”  w kwocie 
45.000,00  zł.  W dziale  754  zwiększa  się  wydatki  bieżące  na  wydatki  dla  ochotniczych  straży 
pożarnych działających na terenie Gminy Celestynów (wydatki na cele statutowe – 10.000,00 zł 
oraz różne wydatki  na rzecz osób fizycznych – 10.000,00 zł)  oraz zakup motopompy dla OSP 
Podbiel w kwocie 5.000,00 zł; W dziale 900 zwiększa się wydatki bieżące na realizację zadania pn. 
„Usunięcie wyrobów zawierających azbest z terytorium Gminy Celestynów” w kwocie 43.785 zł. 
Wprowadza się zadanie inwestycyjne „Zakup motopompy dla OSP Podbiel” w kwocie 5.000 zł. W 
związku ze zmianami dokonanymi w uchwale zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 45.000,00 zł, 
który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków.

  Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2, ppkt 3.
Rozpatrzenie oraz podjęcie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu nr POKL.09.01.02-
14-223/10 pt. ,,Nauka i zabawa drogą do sukcesu.” 

Pani  Danuta  Czerwińska  powiedziała,  że  gmina  Celestynów  wspólnie  z  dyrektorami  szkół 
podstawowych  napisała  wniosek  o  dofinansowanie  projektu  unijnego  z  Kapitału  Ludzkiego  z 
Europejskiego  Funduszu  Społecznego.  Wniosek  został  zaopiniowany  pozytywnie.  Mazowiecka 
Jednostka przesłała  do uzupełnienia  jeszcze przed podpisaniem umowy 11 dokumentów w tym 
uchwały  Rady  Gminy.  Gmina  otrzyma  190.  086 zł  dla  czterech  szkół  podstawowych.  Projekt 
będzie realizowany od 1 września do 29 czerwca 2011 roku. 

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Pan  Łukasz 
Winiarski powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala  przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 



uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  POKL.09.01.02-14-223/10  pt.  ,,Nauka  i  zabawa 
drogą do sukcesu.” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.

Ad.pkt 3.
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.

Ad.pkt.4.
Interpelacje Radnego Witolda Garlińskiego:

1. Czy jest propozycja rozwiązania dojazdu mieszkańców Ponurzycy do Celestynowa?

Interpelacje Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

1. Czy  już  zostało  uzgodnione  z  Panem Lamentem  kiedy  udrożni  rów na  swojej  posesji, 
ponieważ blokuje odpływ wody mieszkańców Starej Wsi.

2. Kiedy  będzie  dokończony  projekt  i  pozwolenie  na  budowę  kanalizacji  w  Starej  Wsi  i 
Dąbrówce ?

3. Czy  jest  odpowiedź  na  pismo  skierowane  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  dotyczące 
pomalowania pasów i przejść na ul. Fabrycznej w Starej Wsi?

Interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego:

1. Kiedy  będzie  wykonany  projekt  ul.Pogorzelskiej?  Czy będą  również  wykonywane  inne 
prace na tej ulicy?

2. Został oczyszczony kawałek rowu odwadniającego, biegnącego od  Celestynowa w stronę 
Dąbrówki przechodzącego pod  ul.Mazowiecką i ul.Prostą. Co z dalszym odcinkiem  tego 
rowu biegnącym przez las do Starej Wsi. Czy jego oczyszczenie jest w gestii gminy czy 
Nadleśnictwa? Czy Gmina prowadziła z nadleśnictwem rozmowy w tej sprawie?

3. Czy  gmina  przymierza  się  do  wykonania  rowu,  który  odwadnia  ulicę  Pogorzelską,  w 
miejscu od ul. Majowej w stronę ul. Okolskiej. Czy są to tereny gminne czy prywatne?

4. Czy z uwagi na to, że oddanie projektu kanalizacji w Starej Wsi i Dąbrówce się przeciąga, 
nie jest zagrożone wykonanie inwestycji, która miała być rozpoczęta w przyszłym roku?

Interpelacje Radnego Jacka Strzeżysza:

  1. Została wyrównana nawierzchnia na ul. Kościuszki. Czy można również poprawić asfaltową 
 nawierzchnię na ul. Osieckiej. Zostało wszczęte postępowanie w celu budowy drogi Glina – 
Jatne odcinek AB. Na posiedzeniu Komisji i Sesji Radni wnioskowali aby droga była zaczęta 

          z dwóch stron, aby wykonać dobrą nawierzchnię w terenie zabudowanym. Jeśli droga  
          nie będzie wykonywana w terenie zabudowanym to czy od strony Gliny można ją wyrównać.
          Czym się różni odcinek w Glinie od odcinka w Jatnym.
     2. Czy jest już prawomocny wyrok w sprawie odsetek jakie nalicza Gospodarce Komunalnej
         OPWiKA.
     3.  Czy Radni i sołtysi są informowani o planowanych pracach na ich terenie zgodnie z            
         wcześniej złożonym wnioskiem.
     4.  Co się dzieje w sprawie przesunięcia słupa średniego napięcia na końcu ul.Wrzosowej.



Interpelacje Radnego Stanisława Pawlaka:

 1. Zamiast  wykonywać  projekt  budowy  ul.  Pogorzelskiej  za  50.000  zł  należałoby  najpierw 
wykonać   kanalizację   a   teraz  na  podstawie  projektu  wykonawczego  tą  drogę  trochę 
wyremontować i odwodnić.
 2. Wójt kiedyś wystąpił do marszałka województwa w sprawie spotkania w celu dofinansowania 
drogi w Siwiance. Czy coś się w tej sprawie dzieje?

Interpelacje Radnej Izabelli Filipowicz-Żaroń:

1.W połowie sierpnia miały być wykonane studzienki kanalizacyjne na ul. Leśnej. Wśród ekipy, 
pracującej  na  ul.  Leśnej  wydarzył  się  nieszczęśliwy  wypadek.  Czy  został  przełożony  termin 
wykonania tego zadania. Czy jest nadzór Urzędu Gminy nad placem budowy i inwestycjami na ul. 
Leśnej.
2.Kiedy rozpoczną się prace kanalizacyjne na ul.Reguckiej.
3. Jak załatwiana jest sprawa ul.Podgórnej i kanalizacji na posesjach na lewo od ul. Grabowej.
4.Mieszkańcy wnioskują o zasypanie zbiornika wodnego, róg ul. Leśnej i ul.Grabowej.

Interpelacje Radnego Mariana Celińskiego:

1.Czy będzie  rozwiązana sprawa dowozu mieszkańców i młodzieży z Podbieli  i  Ponurzycy do 
Celestynowa?

Interpelacje Radnego Łukasza Winiarskiego:

1.Czy przed okresem zimowym jest  planowana w kooperacji  ze  strażakami  akcja   czyszczenia 
rynien w budynkach szkolnych, jak to miało miejsce w przeszłości.
2.Czy istnieją plany inwestycyjne odnowienia rowów na odcinku ul. Wrzosowej od ul. Reguckiej 
do  tzw.  ,,stawów  księdza”  w  świetle  budowy  parkingu  przy  Szkole  Podstawowej.  Czy  jest 
możliwość odnowienia rowów na ul. Podgórnej od Reguckiej w lewo i prawo.

Interpelacje Radnego Pawła Felczyka:

1.Czy remont dachu w Szkole Podstawowej w Ostrowie jest rozliczony.
2.Co się dzieje  w sprawie przydomowych oczyszczalni. Czy Gmina szykuje się na kolejny nabór?

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1.Rada Gminy podjęła uchwałę o zwiększeniu podatków, komisja infrastruktury opracowała plan 
konserwacji  rowów  na  terenie  Gminy  Celestynów.  Czy  istnieje  harmonogram  czasowy 
oczyszczania rowów w poszczególnych miejscowościach tak, aby sołtysi i mieszkańcy wiedzieli 
kiedy prace się rozpoczną.
2.Czy skończyła się już gwarancja na wykonanie kanalizacji w Pogorzeli i Celestynowie. Czy były 
w tym czasie dokonywane przeglądy gwarancyjne i pogwarancyjne, czy są jakieś protokoły z tych 
przeglądów, czy uwagi o uchybieniach i błędach zostały spisane, czy na wykonawców prac zostały 
nałożone terminy na usunięcie usterek, czy radni mogą je otrzymać.

Interpelacje Radnego Roberta Wicika:

1.Co roku jest ogłaszany nabór wniosków z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
Czy gmina będzie składać wniosek na przyszły rok o dofinansowanie dróg.
Interpelacje Radnego Romualda Ziętala:



1.Na  ul.  Broniewskiego  od  dwóch  miesięcy  jest  rozkopany  przepust  otwarty,  prowizorycznie 
zabezpieczony. Jak ten przepust ma być wykonany?
2.Czy Urząd będzie składał wnioski dotyczące dofinansowań budowy dróg w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Zarząd Dróg Powiatowych planuje swój budżet do dnia 30 
września.

Ad.pkt.5.
Odpowiedź na interpelacje Radnego Witolda Garlińskiego:

1.Wójt powiedział, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych gmina nie może dofinansowywać 
prywatnych  firm  przewozowych.  Jednakże  w  dniu  dzisiejszym  odbyło  się  spotkanie  w  celu 
znalezienia  rozwiązania.  Natomiast  został  rozstrzygnięty  przetarg  na  dowóz  dzieci  z  gminy 
Celestynów. Zgłosił się jeden oferent, który prawdopodobnie będzie również obsługiwał kierunki 
na Ponurzyce i Podbiel,  tak jak to miało miejsce w latach ubiegłych. Szczegóły negocjuje Pani 
Danuta Czerwińska.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

1. Wójt powiedział, że w dniu jutrzejszym zostanie Radnemu udzielona odpowiedź.
2.Wójt  powiedział,  że odnośnie projektu kanalizacji  w Starej  Wsi i  Dąbrówce zostało wysłane 
oficjalne pismo do firmy projektującej, która została poproszona o przedstawienie stanowiska w tej 
sprawie. Na tą chwilę nie ma odpowiedzi.
3.Wójt powiedział,  że  nie  ma  jeszcze  odpowiedzi  na  pismo  skierowane  do  Zarządu  Dróg 
Powiatowych dotyczące pomalowania pasów i przejść na ul. Fabrycznej w Starej Wsi.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Jacka Poplewskiego:

1. Wójt powiedział, że problem odwodnienia ulicy Pogorzelskiej musi być rozwiązany systemowo.
Ogromnym problemem jest szerokość tej drogi. Droga będzie wykonywana etapami. 
2.Wójt  powiedział,  że właścicielem rowu przy rondzie w Dąbrówce jest  właściciel  drogi,  czyli 
powiat. W chwili zagrożenia powodziowego gmina udrożniła ten odcinek, natomiast dalsze prace, 
które  naruszałyby  czyjąś  własność  nie  mogą  być  wykonywane.  Będą  wystosowywane  pima  i 
prośby o lokalizację tych przedsięwzięć na drogach powiatowych czy też innych właścicieli.
3.Wójt  powiedział,  że  konieczne  jest  wykonanie  systemowego  projektu  odwodnienia  ul. 
Pogorzelskiej.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Jacka Strzeżysza:

1.  Wójt powiedział,  że  jest  przygotowywana  umowa  na  naprawę  ul.  Osieckiej.  Będzie  to 
wykonywała  ta  sama firma,  która  naprawiała  ul.  Kościuszki  i  ul.Rejmonta.  Odnośnie  równania 
bieżącego dróg w gminie Celestynów zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe. Natomiast odnośnie 
drogi Glina Jatne jest deklaracja jednej firmy, która chciałaby uczestniczyć w pracach.
2.  Wójt powiedział, że wyrok w sprawie z OPWiKA w drugiej instancji na dzisiejszej rozprawie 
nie  zapadł.  Będzie  ogłoszony  17  września.  Ponadto  w  dniu  jutrzejszym  odbędzie  się  kolejna 
rozprawa w pierwszej instancji. Oprócz tego w dniu 2 września odbędzie się spotkanie z Panem 
Prezesem  OPWIKA,  dyrektorem  Gospodarki  Komunalnej,  doradcą  do  spraw  technicznych  i 
mecenasem.
3.Wójt powiedział,  że  przypomina  pracownikom,  aby  informowali  zarówno  sołtysów  jak  i 
Radnych o pracach na ich terenie.
4.Pan Paweł Szol, powiedział,  że odnośnie usunięcia  słupa zostało wysłane zapytanie  do firm. 
Dwie firmy  się zgłosiły ale później się wycofały. 



Odpowiedź na interpelacje Radnej  Izabelli Filipowicz - Żaroń:

1.Wójt powiedział,  że  firma  wykonująca  studzienki  kanalizacyjne  na  ul.  Leśnej  ma  w  dniu 
jutrzejszym rozpocząć prace. Nadzorem nad kanalizacją Zadaniem IX, w imieniu Urzędu Gminy 
zajmuje się Pan Sławomir Baran.
3. Wójt powiedział, że sprawę ul.Podgórnej prowadzi Pan Jarosław Kamienik.
4.  Wójt powiedział, że sprawa  zbiornika wodnego, róg ul. Leśnej i ul.Grabowej dotyczy dwóch 
działek gdzie są zmieniane stosunki wodne. W związku z tym zostało wysłane zawiadomienie do 
powiatu.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Mariana Celińskiego:

1.Wójt powiedział, że przetarg na dowóz wygrała firma ,,Świerk.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Łukasza Winiarskiego:

1.Wójt powiedział, że konserwacją budynków komunalnych zajmuje się Gospodarka Komunalna.
2.Wójt powiedział, że rów na odcinku ul. Wrzosowej od ul. Reguckiej do tzw. ,,stawów księdza” 
został kiedyś zasypany. Urząd gminy zastanawia się jak ten problem rozwiązać.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Pawła Felczyka:

1.Pan Paweł Szol powiedział, że jeśli chodzi o remont dachu w Szkole w Ostrowie to nadal trwają 
tam prace z instalacją odgromową.
2.Wójt powiedział, że sprawę monitoruje Pani Monika Jankowska.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1.Wójt  powiedział,  że  Pan  Paweł  Szol  i  Pan  Marcin  Kulesza  na  bieżąco  będą  uzupełniać 
harmonogram konserwacji rowów na terenie gminy.
2. Wójt powiedział,  że odnośnie  wykonania kanalizacji  w Pogorzeli  zostało wysłane oficjalne 
zaproszenie  do Pana Pytla  na spotkanie  w dniu 6 września.  Przy okazji  odbędzie  się  przegląd 
pogwarancyjny.  Pan  Paweł  Szol  powiedział,  że  Gospodarka  Komunalna  posiada  protokoły 
gwarancyjne. W Celestynowie gwarancja się skończyła, natomiast w Pogorzeli jest do 30 września.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Roberta Wicika:

1.Wójt powiedział,  że  sprawa  będzie  monitorowana  i  poprosi  Panią  Monikę  Jankowską  o 
przesłanie informacji w tej sprawie.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Romualda Ziętala:

1.Wójt  powiedział,  że  sytematycznie  przepusty  są  wykonywane  (został  wykonany  mostek  na 
ul.Wypoczynkowej w Dąbrówce,  na ul. Grabowej). Potrzeby są ogromne. W pierwszej kolejności 
są wykonywane przepusty tam gdzie nie można przejechać.
2.Wójt powiedział,  że  odnośnie wniosków dotyczących dofinansowań budowy dróg w ramach 
Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych,  Zarząd  Dróg  Powiatowych  chętniej 
podejmuje rozmowy gdy gmina proponuje wkład własny.

1. Odpowiedź na interpelacje Radnego Stanisława Pawlaka:



2.Wójt powiedział, że odnośnie drogi do Siwianki były prowadzone rozmowy. Wójt podtrzymuje 
swoje stanowisko, że faktycznie gmina Celestynów jest właścicielem 800 metrów drogi,  jednakże 
w  większości  korzystają  z  niej  mieszkańcy  Siwianki.  Oficjalnej  odpowiedzi  od  marszałka 
województwa jeszcze nie ma.

Ad.pkt.6.
Wnioski i oświadczenia Radnych.

Radny Zbigniew Konefał  wnioskował aby Wójt rozważył  postawienie na drogach publicznych 
przy wjeździe do lasu tablic informacyjnych,, Czysta Gmina. Czysty Las”.

Radny Jacek Poplewski wnioskował do Wójta o wystąpienie do powiatu o wykonanie rowu przy 
drodze powiatowej ul. Mazowieckiej w Dąbrówce.

Radny  Łukasz  Winiarski  wnioskował  o  zagospodarowanie  starego  boiska  betonowego  przy 
Szkole Podstawowej w Celestynowie. Pani Dyrektor ma pomysł na zagospodarowanie tego terenu 
jako miasteczko ruchu drogowego.

Ad.pkt.7.
Sprawy różne.

Ad.pkt.8.
Zamknięcie obrad.

                                                                                        Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                            Mirosław Szyda

Sporządziła: Katarzyna Świderska
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